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Abstract (en)
1. A device for an office machine in which a paper intake aperture is disposed below a paper delivery aperture extending at least substantially
parallel to the entry aperture, to prevent the reentry of paper issuing from the delivery aperture, characterised by a substantially vertical barrier wall
(20, 40) which is disposed by way of a straight edge (28) on the paper (26) to be fed in, the edge (28) extending substantially transversely to the
direction of entry of the paper, such wall being movingly guided on the office machine (10) near the paper entry aperture (12) in a plane parallel to
the plane of such aperture.

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung für eine Büromaschine, bei der eine Papiereinzugsöffnung unter einer zumindest annähernd parallel zu ihr vorgesehenen
Papierausgabeöffnung angeordnet ist, zur Verhinderung eines erneuten Papiereinzugs von aus der Papierausgabeöffnung austretendem Papier ist
eine mit einer geradlinigen, etwa quer zur Papiereinzugsrichtung verlaufenden Kante (28) auf dem einzuziehenden Papier (26) aufsitzende, etwa
vertikal stehende Sperrwand (20, 40) vorgesehen, die an der Büromaschine (10) im Bereich der Papiereinzugsöffnung (12) in einer Ebene parallel
zur Ebene der Papiereinzugsöffnung verschieblich geführt ist.
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